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Zápis z 1. zasedání  
Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2025 

 
Datum a místo konání: 

 
05. března 2025 ve Spomyšli, společenský sál hasičského domu čp. 133 

Přítomni: Jarmila Wolfová, Petr Horáček, Robert Ludwig, Ivana Kumprichtová 
Nepřítomen, omluven: Kateřina Černá, Ondřej Novák, Barbora Horáčková  
Nepřítomen, 
neomluven: 

 

Ověřovatelé: Ivana Kumprichtová, Robert Ludwig 
Zapisovatel: Jarmila Wolfová  

 
 Téma / jednání – rozhodnutí 
1
. 

Zahájení 
 
Starostka obce Jarmila Wolfová přivítala přítomné zastupitele obce (ZO) a přítomné občany 
a zahájila zasedání zastupitelů obce (dále ZZO) s konstatováním, že při zahájení zasedání je 
přítomno 4 zastupitelé ze sedmi zvolených. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zapisovatelem zápisu 
z dnešního ZZO byla navržena starostka paní Jarmila Wolfová. 
 
Za ověřovatele zápisu z dnešního ZZO navrhla zvolit zastupitelku Ivanu Kumprichtovou a 
zastupitele Roberta Ludwiga.  
 
Otázala se, zda má někdo z přítomných zastupitelů další doplňující bod k programu, který je 
nedílnou součástí zápisu.  
 
Starostka konstatovala, že zápis z předchozího zasedání zastupitelstva ze dne 09.12.2024 obce byl 
ověřen bez výhrad a vč. příloh je v tištěné formě k dispozici k nahlédnutí v kanceláři Obecního úřadu 
Spomyšl. 
 
Starostka obce dala hlasovat o programu zasedání zastupitelstva. 
 
Hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Přijato usnesení: ZO schvaluje program ZZO. 
 

 
Starostka dala hlasovat o navržených ověřovatelích. 
 
Hlasování: 
Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Přijato usnesení: ZO schvaluje za ověřovatele zápisu zastupitelku p. Ivanu Kumprichtovou 
a zastupitele p. Roberta Ludwiga. 
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2
. 

Výsledky inventarizace 2024  
 
Zastupitel p. Robert Ludwig předložil zastupitelstvu výsledky inventarizace 2024. Plán inventur na 
rok 2024 byl vydán starostkou obce dne 19.11.2024. Inventarizace byla zahájena 08.01.2025 a 
ukončena 27.01.2025. Inventura byla provedena v souladu s ustanoveními zákona o účetnictví č. 
563/1991 Sb. a směrnicí pro provedení inventarizace. Veškerý majetek a závazky jsou uvedeny v 
inventarizačních soupisech. Při inventarizaci nebyly zjištěny rozdíly, evidence je řádně dodržována a 
opatření k odstranění nebyla uložena.  

  

 
Přijato usnesení : ZO souhlasí s výsledky inventarizace 2024. 

 
 

3
. 

.  Rozpočtové opatření 2024, 2025 

 
Starostka předložila zastupitelstvu na vědomí RO č. 10/2024 ze dne 31.12.2024  

Starostka předložila zastupitelstvu na vědomí RO č. 1/2025 ze dne 31.01.2025  

 
 
Přijato usnesení:  ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2024 ze dne 31.12.2024 
 
Přijato usnesení:  ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 01/2025 ze dne 31.01.2025 
 
 
Starostka předložila ke schválení RO č. 2/2025. 
 
Starostka obce dala hlasovat o schválení RO č. 2/2025 
 
 
Hlasování: 
Pro: 4                     
Proti: 0 
Zdržel se: 0        
 
           Přijato usnesení:  ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 02/2025 ze dne 05.03.2025 
 
         

4
. 

Transparentní účet obce Spomyšl  

Starostka informovala zastupitelstvo, že s odkazem na stanovisko ÚOOÚ a na doporučení  

pověřence pro GDPR ve vztahu k transparentnímu účtu obce Spomyšl, a to konkrétně  - cituji část 
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stanoviska   

„Transparentní účet nelze doporučit využívat pro ty platby, které jsou přímo spojeny s výkonem veřejné 
moci ve vztahu k fyzickým osobám. To znamená, že tento účet by neměl sloužit pro individuální příjem 
správních poplatků, uložených pokut, výplatu sociálních dávek, svědečného, znalečného atd.“  

bude platební systém obce upraven tak, aby odpovídal zmíněnému stanovisku Úřadu pro ochranu 
osobních údajů.  

 

                                     Přijato usnesení:  ZO bere informaci na vědomí. 
 
 

5
. 

Zapuštěné kontejnery na tříděný odpad 

 
Starostka informovala zastupitele o instalaci podzemních kontejnerů na tříděný odpad od společnosti 
MEVA – TEC, s.r.o. v obci. 
Na výběr byly předloženy celozapuštěné, anebo polozapuštěné varianty podzemních kontejnerů.    
Nabídka, specifikace, půdorysy, instalace,  včetně stavební připravenosti od dodavatele byly zaslány 
všem zastupitelům do mailu.  
Umístění podzemních kontejnerů bylo původně zvažováno na návsi, vybrána byla 2 místa, nicméně 
s ohledem na skutečnost, že byla shoda v zabudování celozapuštěných podzemních kontejnerů a 
s ohledem na výskyt vysoké hladiny podzemní vody na návsi byla navržena další varianta na 
umístění podzemních kontejnerů, a to u rybníka. Umístění do suššího prostředí je doporučováno i 
výrobcem a dodavatelem MEVA – TEC, s.r.o. 

Starostka dále informovala, že bude dojednána opětovná osobní schůzka s projektantem na místě 
k upřesnění vhodnosti umístění a další podrobnosti. Posléze bude vypracována PD, včetně vyřízení 
potřebných vyjádření a stanovisek a bude požádáno o stavební povolení.  
Na závěr uvedla, že předpokládá, že vybudování podzemních kontejnerů bude částečně 
spolufinancováno z dotace středočeského kraje - Obnova venkova 2025-2028, jejíž vyhlášení bude 
dle informací schváleno v březnu 2025 zastupitelstvem Středočeského kraje.     
 

                                      Přijato usnesení:  ZO bere informaci na vědomí. 
 
 

6 Informace 

Starostka dále informovala zastupitele: 

Přezkum hospodaření obce za rok 2024, který proběhl obecním úřadě dne 31.1.2025 byl vyhodnocen 
bez chyb a bez výhrad. 

Čipování nádob na SKO, o kterém byli obyvatelé informováni zkraje roku na web.stránkách obce je 
momentálně ve fázi objednání čtečky, čipů, QR kódů od společnosti FCC. Dnešního dne odpoledne 
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Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2025 

mi volala paní z FCC že již pro nás má předání uvedeného připravené, včetně webové aplikace 
„Naše popelnice“. Předpoklad je,  že v příštím týdnu budou všichni obyvatelé informováni o termínu 
fyzického čipování nádob. Samotné čipování provede společnost MEVA-TEC, s.r.o. 

 

 
7 Usnesení 

Starostka konstatovala, že jednotlivé body programu zasedání zastupitelstva byly schváleny 
zastupiteli obce při jejich projednávání. 
 

8
. 

Diskuze 

Paní Horáčková se zeptala jaký bude mít smysl čipování nádob na SKO a jak chceme čipováním 
donutit občany aby ještě více třídili odpad.  

Zastupitel pan Ludwig odpověděl, že čipováním se zpřehlední skutečné údaje o vývozu. Především 
váha vývozu svozovou firmou. Při svozu a výsypu se každá nádoba opatřená čipem načte, zváží a 
tento údaj se promítne automaticky do aplikace. Obec tím bude mít k dispozici přesné údaje, jak o 
majiteli nádoby, tak o váze odpadu v nádobě a zároveň bude mít obec v konečné fázi přesnou 
informaci, kolik tun odpadu bylo vyvezeno celkem z obce při svozu.  

Paní Horáčková se zeptala zda se čipy na nádoby budou dávat proti podpisu. Starostka odpověděla, 
že nikoli – že pouze bude oznámen termín, kdy mají občané vyndat nádoby na SKO před domy a 
MEVA provede očipování nádob. A v případě že nebude v daném termínu někoho nádoba očipována 
– např. z důvodu že je na dovolené, zapomněl nádobu vyndat, apod., bude jeho nádoba v náhradním 
termínu dočipována. 

Zastupitel pan Horáček se zeptal kdy bude konečně odvezen bordel z rybníka. Straostka odpověděla, 
že neví.       

  

   
9. Závěr 
 

Starostka poděkovala všem přítomným za účast na zasedání zastupitelstva obce a ukončila jej. 
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Přílohy ZZO 
Prezenční listina  
Program ZZO  
Rozpočtové opatření 
 

 
 
Zkratky, vysvětlivky:  
ZO - zastupitelé obce    
ZZO - zasedání zastupitelstva obce 
OÚ – obecní úřad 
 
 
Podpis starostky …………………………………………………….  Razítko obce: 
 
 
Podpis ověřovatelů …………………………………………………. 
 
 
Podpis zapisovatele ……………………………………………….. 
 
 
Ve Spomyšli dne: 

 
 
05.03.2025 

 


